
 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 
 

 
 
 

                                                     
 
  





Herontwikkeling VB terrein Eindhoven 

Van leegstaand kantoor naar een nieuw woonpark! 

Graag horen we uw mening! 
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Bijlage 2: De tijdens de avond getoonde informatie over de plannen 
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Bijlage 3: Uitgewerkt reactieformulier
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Op maandag 26 september jl. vond de eerste 

omgevingsdialoog plaats waar omwonenden voor 

het eerst kennis konden maken met de 

conceptplannen voor het VB-terrein.  

 

Op basis van diverse reacties die we destijds 

ontvingen leek het ons goed om een 

vervolgoverleg in te plannen met de bewoners van 

de CPO-woningen aan Loofhout. 

 

Om daar vorm aan te geven zijn de bewoners van 

de 16 CPO-woningen aan Loofhout achter het VB-

gebouw uitgenodigd om op dinsdagavond 13 

december dieper in te gaan op  specifieke 

onderdelen van het plan. We hebben uiteindelijk 

11 bewoners mogen ontvangen. 

 

Sinds de omgevingsdialoog zijn er, na diverse 

overleggen met de Gemeente, stappen gezet in het 

ontwerp die we graag wilden tonen. De avond 

bestond uit een presentatie, opgevolgd door een 

workshop en werd afgesloten met een gezellige 

borrel. 

 

De presentatie 

Bij aanvang van de presentatie werd kort 

teruggeblikt op de eerdere omgevingsdialoog en 

de kernwaarden van het plan: cultuurhistorie, 

groen, stads en divers wonen en samen leven.  

 

Die kernwaarden betekenen dat het 

Rijksmonumentale VB-gebouw vernieuwd wordt 

met zoveel mogelijk behoud van beleving, herstel 

van historisch karakter en toevoeging van 

hedendaagse wensen. Dit alles in een woonpark 

met veel ruimte voor groen, vaste planten en 

behoud van bestaande bomen. Daarnaast biedt de 

herontwikkeling mogelijkheden voor een diverse 

en grote mix van bewoners en gebruikers 

aangevuld met enkele publieke functies waar 

zowel bewoners als omwonenden de kans krijgen 

elkaar te leren kennen. 

 

Vervolgens hebben we de bewoners middels 

beelden toegelicht hoe die kernwaarden tot uiting 

komen in de huidige plannen. 

 

Workshops 

Na afloop van de presentatie zijn er drie groepen 

gevormd welke ieder middels een plankaart en 

gevelbeelden in overleg konden met de 

ontwerpers en zo de ruimte kregen om hun kijk op 

de plannen toe te lichten.  

 

Groen: 

We hebben samen gekeken naar de uitstraling van 

het gebied tussen nieuwbouw en CPO en mogelijke 

locaties voor de moestuin en een speelveld en 

andere speelmogelijkheden. 

 

Nieuwbouw/ontwerp 

Voor wat betreft de nieuwbouw werden er, 

voornamelijk vragen gesteld over het uitzicht en/of 

inkijk of geluid die te maken hebben met het 

volume en het al dan niet toevoegen van 

buitenruimtes. 

 

Voor wat betreft de uiteindelijke bouw(periode) 

wordt aandacht gevraagd voor (geluids)overlast en 

worden bewoners graag tijdig op de hoogte 

gesteld van de inrichting van het bouwterrein, de 

bouwplanning en -duur.  
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Weg Vredeoord 

De Gemeente heeft ons gevraagd mee te denken 

aan mogelijkheden om de weg Vredeoord 

veiliger/langzamer te maken. Bewoners 

reageerden unaniem positief en kwamen met 

voldoende ideeën en aandachtspunten. Er zou 

voornamelijk gekeken moeten worden naar het 

reduceren van de hoge snelheid van auto’s en 

veilige oversteekmogelijkheden voor zowel 

voetgangers als fietsers. 

 

Gewenste functies in of rondom VB 

Er wordt enthousiast gereageerd op de 

mogelijkheid om een aantal publieke functies toe 

te voegen aan het gebied. Er is vooral behoefte aan 

een supermarkt. Daarnaast zouden ook een 

sportschool, kinderdagverblijf, koffiezaak, bakker, 

pakketdienst, werkplekken en diverse kleine 

winkeltjes gewenst zijn. Ook zien de meeste 

bewoners een belangrijke toegevoegde waarde in 

een mobiliteitshub op het terrein. 

 

Borrel 

Na de uitbreide workshops maakte velen gebruik 

van de gelegenheid om onder het genot van een 

hapje en een drankje nog even na te praten. 

 

Vervolg 

Tijdens deze avond is door iedereen zeer 

constructief meegedacht wat veel bruikbare input 

heeft opgeleverd welke we kunnen gebruiken bij 

de verdere uitwerking van de plannen. Waarvoor 

onze dank.  Tijdens het verdere proces blijven we 

omwonenden met regelmaat op de hoogte houden 

van de voortgang middels de nieuwsbrieven. In de 

loop van 2023 zal er een vervolg worden gegeven 

aan de omgevingsdialoog waar u en andere 

betrokkenen dan tijdig een uitnodiging voor zullen 

ontvangen. 

 

 

 

 

 

Prettige feestdagen en een gelukkig en gezond 2023! 

 

Meer weten? Check www.vbgebouw.nl.   Vragen? Mail naar mraijmakers@tenbrinke.com 

http://www.vbgebouw.nl/


Verslag informatieavond Herontwikkeling VB terrein Eindhoven 
 
Op 14 september 2023 heeft, in het kader van de omgevingsdialoog, van 17.00-19.00u in het VB-
gebouw een tweede inloopavond plaatsgevonden over de plannen van de herontwikkeling van het 
VB terrein in Eindhoven. Er zijn daartoe circa 450 omwonenden uitgenodigd. Zie bijlage voor een 
kaart van het verspreidingsgebied van de uitnodigingen.  
Ca. 65 omwonenden hebben de avond bezocht. Een mix van bewoners uit buurt. Tijdens de inloop 
zijn ze op de hoogte gebracht van de actuele plannen en wijzigingen sinds de vorige inloopavond. 
Ook is een doorkijk gegeven naar de planning: de start van de formele bestemmingsplanprocedure. 
De getoonde informatie is als bijlage bij dit verslag gevoegd. 
Bezoekers hebben wederom via een reactieformulier kunnen laten weten wat zij van de (herziene) 
plannen vinden. Dit hebben 8 mensen gedaan. In dit verslag geven we een samenvatting van de 
feedback die wij tijdens de avond hebben ontvangen. NB: niet alle reacties die we hebben ontvangen 
zijn letterlijk opgenomen. 
 

  
opavond 

Wat was uw reactie ?  
Over het algemeen waren de bezoekers positief: ze zijn blij dat er nu al gebruik wordt gemaakt van 
het VB-gebouw in de vorm van tijdelijke studentenhuisvesting en staan positief tegenover de 
permanente uitwerking van het leegstaande gebouw en terrein. De verbeterde zichtlijn richting het 
VB gebouw wordt gewaardeerd. Vanuit de CPO-bewoners aan de achterzijde van het plan zijn er (nog 
steeds) zorgen over de beoogde achterbouw. 
Er wordt aangeven dat overlast door jongeren nog steeds aanwezig is. Het parkeerterrein aan de 
Boschdijk is inmiddels afgesloten voor publiek. 
Er zijn reeds een aantal kijkmomenten in het monument georganiseerd, maar de vraag vanuit de 
buurt om dat nogmaals te doen blijft aanwezig. 
Er zijn vragen gesteld en opmerkingen gemaakt over verschillende onderwerpen. Hieronder vindt u 
een overzicht daarvan voorzien van onze reactie. 
 

Groeninvulling: 
 De waardering voor de grote toename van groen op het terrein blijft. Dit is verder uitgewerkt 

in een alzijdig toegankelijk park, ook geschikt voor mindervaliden, wat de toegang naar het 
GGzE terrein aan de overkant van de straat Vredeoord, alsook vanaf de Boschdijk, 
makkelijker maakt. Hierdoor is het beter geschikt voor rondwandelen en bijvoorbeeld het 
uitlaten van honden, spelen, ontmoeten etc. 
 

 Opmerking vorige keer: Zorgen over de hoeveelheid onkruid. 
 Reactie: In plaats van kruidenrijke velden met hoog gras, zetten we in op bloemrijke 

grasvelden met korter gras met bloemsoorten als madeliefjes, paardenbloemen, etc. 



 Opmerking vorige keer: Aandacht voor hooikoortsvriendelijke beplanting.  
 Reactie: Er zijn veel bomen, grassen en planten die hooikoorts kunnen veroorzaken. 

Verschillende mensen zijn voor verschillende soorten allergisch. We zouden heel veel 
bomen niet meer kunnen gebruiken als we op basis van dat gegeven het beplantings-
plan maken, bovendien zou dan de biodiversiteit ook achteruit gaan, een groot deel van 
de inheemse bomen is namelijk windbestuiver en dus veroorzaker van hooikoorts. Deze 
bomen, planten en grassen zijn dan ook soorten die al in de omliggende bossen en 
landschappen voorkomen (GGzE terrein, Philips de Jonghpark, Wielewaal, etc). Dit zijn 
windbestuivers, het maakt dus niet uit of dat deze bomen/planten in het bos naast het 
plangebied of in het plangebied zelf voorkomen. De wind waait overal en brengt in het 
pollenseizoen de pollen ook overal naar toe. Pollen kunnen zeer grote afstanden 
afleggen, dat gaat zelfs over landsgrenzen heen. Het beperken van de lokale pollendruk 
heeft dan ook weinig effect.  

 
 Opmerking vorige keer: De huidige moestuin en het trapveld lijken verdwenen in de plannen. 

Ook wordt om ruimte voor speeltoestellen en een hondenuitlaatplek gevraagd. 
 Reactie: De moestuin wordt verplaatst naar de zuidwesthoek van het plan, dit staat op 

de getoonde plankaart en wordt geborgd in het nieuwe bestemmingsplan. De 
grondwerkzaamheden hiervoor zijn reeds gestart. Tevens is in het plan (zuidzijde) een 
veld gepland voor sport-/spel en andere (sportieve) gemeenschappelijke activiteiten. 
Samen met de buurtvereniging zal nog worden onderzocht hoe het spelen het beste tot 
zijn recht komt in de buurt. Voor het uitlaten van honden worden betere 
oversteekmogelijkheden voorgesteld over de straat Vredeoord richting het GGZE terrein. 
 

 Blijven de hagen en bomen langs de straat Vredeoord/Boschdijk bestaan in combinatie met 
de parkeerterreinen? 

 Reactie: Uitgangspunt is om de bestaande hagen en bomen rondom het hele terrein te 
behouden. Langs de Boschdijk wordt het hek verwijderd en de hagen verlaagd (zodat je 
er overheen kunt kijken) en voorzien van 1 grote doorbraak en diverse kleinere 
doorbraken om het terrein toegankelijker te maken. 

 Reactie: Op de hoek Vredeoord/Boschdijk blijven de beeldbepalende grote beuken en 
eiken behouden. Een ceder (niet beeldbepalend, niet inheems) evenals drie kleinere 
eiken komen te vervallen. Op deze manier kunnen de grote beuken en eiken duurzaam 
behouden blijven en is er ruimte gecreëerd tussen de bebouwing van Trudo aan de 
Boschdijk om zo zicht op het VB gebouw te maken (zie volgend punt ). De 
bomen die ten behoeve van de ontwikkeling komen te vervallen, worden elders in het 
plan ruimschoots gecompenseerd. 

 
 Is er flora-fauna onderzoek gedaan? Er zat een koppel slechtvalken. 

 Reactie: Ja, er is flora-fauna onderzoek gedaan. Er zijn eerder (niet tijdens het 
onderzoek) slechtvalken waargenomen. Er zijn echter geen broedende paren op de 
planlocatie, noch wordt het gebouw gezien als een geschikte broedplaats. 

 
 Het getoonde plan voor het afvoeren van hemelwater kan niet omdat het over mandelig 

(privé) terrein gaat en te dicht langs bestaande openbare bomen. 
 Reactie: Het gepresenteerde principe voor hemelwaterafvoer is indicatief. Dit wordt nog 

nader uitgewerkt waarbij rekening wordt gehouden met deze zaken. 

Bebouwing: 
 Opmerking vorige keer: twee bewoners aan de Boschdijk uiten hun zorg over de hoogte in 

combinatie met de zichtbaarheid van het VB-gebouw.  



Reactie: De hoogte van de bebouwing aan de voorzijde is even hoog als of lager dan de 
gebouwen van het medisch centrum ernaast, op de hoek Boschdijk-Pieter Zeemanstraat. 

 Reactie: Om beter zicht te krijgen op de entree van het VB-gebouw is meer ruimte 
gecreëerd tussen de Trudo-gebouwen aan de Boschdijk. Er wordt één grote doorbraak in 
de haag gemaakt met een brede ruimte tussen de gebouwen. Hier loopt het maaiveld nu 
zonder noemenswaardige door van de Boschdijk tot aan het VB-gebouw.

 Deze wijziging wordt door de aanwezigen gewaardeerd. 
 

 Opmerking vorige keer: De uitbouw aan de achterzijde van het hoofdgebouw richting de CPO 
groepen is nog onvoldoende duidelijk. 

 Reactie: In december 2022 heeft er, naar aanleiding van de 1e inloopavond, een 
workshop plaatsgevonden met de CPO-bewoners aan de achterzijde van het plan. Met 
de opmerkingen en suggesties die toen gemaakt zijn, zijn we verder gegaan. 
Er zijn zorgen over de afstand, hoogte en de schaal van de beoogde achteruitbouw t.o.v. 
de CPO-woningen. Evenals het daarmee samenhangende uitzicht op de toren, de 
mogelijke geluidsoverlast (vanuit nieuwe buitenruimtes) en inkijk (in badkamers/tuinen).

 Reactie: Het benodigde volume en de hoogte zijn nader uitgewerkt en staan op de 
presentatieborden weergegeven. Daarbij is stedenbouwkundig zorgvuldig rekening 
gehouden met de belangrijkste zichtlijnen op de toren en afstand/hoogte in verhouding 
tot de bestaande woningen.  

 Reactie: Aan de achterzijde zijn inpandige buitenruimtes getekend in plaats van 
uitstekende balkons. Tevens is er een rij lindes getekend tussen de achterbouw en de 
CPO woningen, deze worden uiteindelijk circa 20 meter hoog (hoger dan de 
achterbouw). Beide maatregelen zijn bedoeld om mogelijke inkijk en geluidsoverlast te 
verminderen.  

 Een aantal aanwezige CPO-bewoners geeft aan dat de presentatie met bovengenoemde 
aanpassingen nog niet alle zorgen weg neemt. Wij zullen nader in gesprek gaan met deze 
bewoners. 

 
 Graag inzage in bouwhistorisch onderzoek in verband met behoud van de monumentale 

kwaliteit van de toren (o.a. zichtlijnen). 
 Reactie: De erfgoedstrategie (hoe we zorgvuldig om kunnen gaan met het monument in 

relatie tot de herontwikkeling) maakt deel uit van de onderzoeken die ten behoeve van 
de planvoorbereiding zijn opgesteld. Zodra het college instemt met de terinzagelegging 
van het ontwerpbestemmingsplan en de daarbij behorende onderzoeken, maakt het 
deel uit van de stukken die ter inzage worden gelegd en dan door een ieder 
geraadpleegd kunnen worden.  

 
 Opmerking vorige keer: Er zijn zorgen over schades door heiwerk. 

  Reactie: Nader onderzoek naar de draagkracht van de bodem heeft uitgewezen dat er 
wel palen nodig zijn onder de nieuwe bebouwing, maar deze zullen we aanbrengen door 
middel van boren i.p.v. heien om daarmee geen overlast voor omwonenden te creëren. 

 

Programma: 
 Opmerking vorige keer: Er is behoefte aan een (kleinschalige) supermarkt in de wijk 

 Reactie: Er is in mei 2023 door VB-Trudo een enquête in de buurt gehouden waaruit de 
grote vraag naar een supermarkt werd bevestigd, meer dan 90% vroeg daar om.
De gemeente staat maximaal 800 m2 bvo toe.  

 Er zijn reacties ontvangen dat omwonenden hier blij mee zijn, maar ook diverse dat dit veel 
te klein is. 

 



 Opmerking vorige keer: Ook andere voorzieningen in de wijk zijn welkom zoals kleine 
winkeltjes, een drogist, kinderopvang en sportfaciliteiten. 

 
fitness/sportschool en kleine winkels nu worden meegenomen in het bestemmingsplan.
 

 Opmerking vorige keer: Is er een combinatie van koop- en huurwoningen mogelijk? 
 Reactie: Dat is nog niet bekend, hoofdzakelijk huur verwacht. 

 

Parkeren en mobiliteit 
 Fijn dat de wijk autoluw wordt en er wordt ook gezorgd voor voldoende plek voor de fiets. 

 
 Er zijn zorgen of er voldoende parkeerplekken zijn opgenomen in het plan. Er is inzicht 

gewenst in de huidige parkeerplaatsen ten opzichte van de toekomstige. 
 Reactie: We hanteren de parkeernorm van de gemeente Eindhoven die past met het 

gepresenteerde programma (incl. supermarkt). Tevens zetten we in op deelmobiliteit 
-scooters, -fietsen), die ook beschikbaar wordt voor de bewoners van de 

buurt. 
 Reactie: De parkeerplaats naast het VB-gebouw wordt heringericht (van 129 naar circa 

153 plaatsen, maar niet uitgebreid richting Loofhout. De parkeerplaats op de hoek 
Vredeoord/Boschdijk wordt richting de straat Vredeoord uitgebreid van 73 naar circa 97 
plaatsen. Daar blijven de beeldbepalende grote beuken en eiken behouden. Een ceder 
(niet beeldbepalend, niet inheems) evenals drie kleinere eiken komen te vervallen. Op 
deze manier kunnen de grote beuken en eiken duurzaam behouden blijven en is er 
ruimte gecreëerd tussen de Trudo-gebouwen aan de Boschdijk om zicht op het VB 
gebouw te maken. Tevens wordt onder een deel van de Trudo gebouwen een half 
verdiepte parkeerkelder gemaakt. Bomen die vervallen ten behoeve van de ontwikkeling 
worden elders in het plan ruimschoots gecompenseerd. 
 

 Let ook goed op de verkeersstromen: liever geen autoverbinding met het plan vanuit 
Loofhout.   

 Reactie: Er komt geen autoverbinding met het plan met de rest van de buurt. De enige 
entree blijft aan de straat Vredeoord
kunnen ze niet verder. 
 

 Er lijkt een nieuw parkeerveldje achter de buurtschuur getekend, geen extra verkeer over de 
Loofhout gewenst. Let op bestaande bomen. 

 Er komt geen nieuw parkeerveldje achter de buurtschuur. Er zijn daar wel 3 nieuwe 
ondergrondse containers gepland ten behoeve van (een deel van) het nieuwe plan . Daar 
ligt al een bestaande keermogelijkheid voor de vuilniswagen. 

 
 Geen voetpaden/doorsteken gewenst van het nieuwe plan naar Loofhout. Daar staan 

lichtmasten en opstelplaatsen voor containers maar lokt ook uit dat er in Loofhout 
geparkeerd zal worden. 

 Het is wel de bedoeling om enkele toegangspaden van Loofhout naar het plan te maken, 
juist om het VB-terrein te integreren met de buurt, om de nieuwe gemeenschappelijke 
voorzieningen in/om het VB-gebouw bereikbaar te maken voor bewoners van de hele 
buurt en om doorgaande wandelroutes te creëren naar de GGzE. Dit betekent dat enkele 
parkeerplaatsen langs Loofhout (aan de zuidzijde) iets verschoven worden, maar er 
vervallen er geen. 
 
 



Vervolg  
De opbrengst van de informatieavond nemen we mee in het uitwerkingsproces.  
We zullen tevens de mogelijkheden bekijken voor een extra kijkmoment in het monument. 
Middels nieuwsbrieven zullen we de buurtbewoners op de hoogte blijven houden.  
 
Daarnaast zullen we in gesprek blijven met: 

1. de CPO groepen over de achterbouw van het rijksmonument; 
2. De buurtvereniging.  

 
U kunt de tijdens de inloopavond getoonde beelden nogmaals bekijken op de website 
www.vbgebouw.nl 
 
Bijlagen: 
 Kaart van het verspreidingsgebied van de uitnodigingen.  
 De tijdens de avond getoonde informatie over de plannen. 
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Blz. 1 van 3 

Verslag informatieavond CPO-bewoners 24-10-2023 Herontwikkeling 
VB terrein Eindhoven  
 
 
De 1e omgevingsdialoog vond op 26 september 2022 plaats waarin de eerste plannen zijn 
gepresenteerd. 
Naar aanleiding daarvan is er op 13 december 2022 een aanvullende workshop gehouden voor de 
CPO-bewoners waarin zorgen en wensen geuit konden worden.  
We hebben geluisterd naar de wensen en zorgen en zijn met deze input aan de slag gegaan. 
Tijdens de 2e omgevingsdialoog op 14 september 2023 zijn de actuele gewijzigde plannen getoond.  
We hebben veel positieve reacties gehad en ook een aantal vragen vanuit de CPO-bewoners over de 
achterbouw waar we deze avond verder op in gaan. 
Er zijn 16 CPO-adressen direct achter de beoogde achterbouw uitgenodigd, er zijn 8 bewoners 
aanwezig van 5 adressen (zie onderstaande afbeelding). 
  

 
  
Met name de zorg over de ruimtelijke verandering als gevolg van de uitbreiding van de achterbouw 
richting de CPO-woningen (Cabins in the Wood) speelt bij de aanwezigen.  
  
Na een korte terugblik op de opmerkingen/vragen uit de vorige workshop en omgevingsdialoog, wordt 
door de ontwerpers en gemeentelijk vertegenwoordigers nader uitleg gegeven over de 
belangenafwegingen tussen de verschillende aandachtspunten die het ontwerpteam heeft gemaakt 
om tot het huidige ontwerp te komen. Zoals de grote woningbehoefte t.o.v. de historische context van 
het monument, de erfgoedstrategie voor de herontwikkeling en hoe dit is verwerkt in de 
stedenbouwkundige uitwerking. Dit alles in relatie tot onderwerpen als zichtlijnen, afstand, schaal en 
hoogte alsmede privacy, uitzicht en geluid. 
  
Om tegemoet te komen aan de zorg van de bewoners is een robuuste rij bomen gepland tussen de 
achterbouw en de CPO-woningen. Deze strook wordt openbaar. De bomen zullen in de periode van 
aanplant tot volwassen groei variëren tot een hoogte van ca. 12 hoog (bij aanplant hebben bomen 
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normaal gesproken een hoogte tussen 4 en 5 meter indien er bewust gekozen wordt om grotere 
bomen aan te planten, betekent dit extra kosten en nazorg). Tevens zijn de verplichte buitenruimtes in 
de nieuwbouw naar binnen gedrukt als loggia’s, om de afstand tot de bestaande woningen verder te 
vergroten. Daar zijn de bewoners blij mee. 
  
De hoogte van het appartementengebouw t.o.v. maaiveld is maximaal 13,5m en de terugliggende 
setback maximaal ca. 15,5m boven maaiveld. De afstand tot de eerste rij CPO-woningen is ruim 27 
meter. Deze hoogte/volume/afstand staan in een goede verhouding tot de buurt en zijn daardoor 
stedenbouwkundig verantwoord. Enige gevolgen voor privacy worden hierdoor aanvaardbaar geacht 
in stedelijk gebied. Er bestaat buiten de bepaling in het burgerlijk wetboek (voorwaarden voor bouwen 
binnen 2 meter afstand van een perceel) geen regelgeving voor privacy. In onderzoeken naar privacy 
is het al dan niet herkennen van de gezichtsuitdrukking van belang voor de beleving van privacy. 
Vanaf 25m is er geen gezichtsuitdrukking meer herkenbaar.  
Er bestaat, ondanks de gevoelens van waardering/herkenning van de bewoners voor de monumentale 
toren, geen recht op een blijvend (vrij) uitzicht daarop van vanaf ieder gewenst punt. Zichtlijnen op het 
rijksmonument worden voldoende gewaarborgd.  
Mogelijke burengeluiden vormen binnen stedelijk gebied geen reden om bouwplannen niet mogelijk te 
maken. 
Anders zou er bijna nergens meer gebouwd kunnen worden. 
Er worden enkele suggesties gedaan aan de CPO-bewoners om inkijk te voorkomen om hun 
badkamerraam te voorzien van raambekleding en het nemen van aanvullende maatregelen op hun 
eigen perceel, bijvoorbeeld het toevoegen van beplanting, heesters en bomen, om hun gevoel voor 
privacy te vergroten. 
  
De gemeente beoordeelt of er, rekening houdende met alle gemaakte afwegingen, als gevolg van het 
plan geen onaanvaardbare aantasting van het woon- en leefklimaat voor de bestaande omgeving 
ontstaat en daarmee of er sprake is van strijd met een goede ruimtelijke ordening. Dat lijkt hier, 
ondanks de geuite zorgen, niet het geval te zijn. 
  
Enkele gestelde vragen en besproken antwoorden: 
  
 Vraag: Hoe is de RCE (Rijksdienst Cultureel Erfgoed) bij het project betrokken?  
 Antwoord: Via de gemeente, door CRK (Commissie Ruimtelijke Kwaliteit) en de Monumenten 

Commissie wordt het RCE uitgenodigd voor de beoordeling van het plan en of de monumentale 
waarden worden gerespecteerd. Dat is reeds 2x gebeurd en de RCE was positief. 

  
Er zijn bij de bestaande keerlus voor de vuilnisophaaldienst aan Loofhout, achter de buurtschuur, 3 
nieuwe ondergrondse perscontainers gepland.  
Deze positie is in overleg met, maar uiteindelijk door Cure bepaald en daarbij is o.a. gekeken naar 
bereikbaarheid (voor de ophaalwagen) en loopafstand t.o.v. de nieuwe woningen. 
  
 Vraag: betekent dat meer verkeer over Loofhout? 
 Antwoord: Dit zal een extra bezoek van de vuilnisophaaldienst betekenen. Dit is een 

verwaarloosbare toename (vergeleken met het aantal verkeersbewegingen van bijvoorbeeld 
bewoners en pakketdienstbusjes). 

  
 Vraag: wat is de afweging geweest m.b.t. de setback?  
 Antwoord: Het doel is om met de transformatie van de laagbouw de balans te herstellen zodat de 

monumentale hoogbouw weer volledig tot zijn recht komt. De historische gebouwcontour is leidend 
voor het nieuw te realiseren volume van de laagbouw. De laagbouw wordt weer voorzien van een 
1e verdieping zodat de ‘hals’ van de toren minder bloot komt te liggen en het volume wordt weer 
naar achteren uitgebreid en voorzien van een optopping (setback). De monumentale 
paddenstoelenvloer blijft behouden en vormt de basis van het uitbreidingsontwerp. De vroegere 
vakwerkliggers en extreme transparantie voor de grote kantoorvloeren passen niet in het veel 
kleinschaliger woonprogramma van nu, ze fungeren als inspiratie en worden ‘hergebruikt’ in de 
vormgeving, met als doel wederom een ‘eerlijk constructief’ ontwerp te krijgen. De optopping 
(setback) vormt een sculpturale beeindiging als uitzondering op de sterke horizontaliteit, tevens 
historische referentie. Deze setback kan i.v.m. de maximale draagkracht van de paddenstoelen 
kolommen niet daarboven gepositioneerd worden. 
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 Vraag: kan de achterbouw tegen de VB-toren geschoven worden en de campusstraat laten 
vervallen? 

 Antwoord: Nee, de historische campusstraat in eer herstellen past bij het monument en zorgt voor 
licht, lucht en toegankelijk van het plan. Zonder daglicht kunnen daar geen woningen gebouwd 
worden. 

 
 Vraag: Hoe sluit het idee achter Cabins in the wood aan bij het plan voor het VB-terrein?  
 Antwoord: Beide projecten zijn weliswaar van een verschillende schaal, maar beide komen ze in 

een nieuwe groene omgeving te staan, dat wordt de verbindende factor en toekomstige 
meerwaarde voor de CPO-bewoners t.o.v. de huidige staat van het VB-terrein. Deze ontwikkeling 
maakt het mogelijk dat er ca. 13.500m² aan groen binnen het plangebied wordt toegevoegd en 
tevens ca. 108 nieuwe bomen worden aangeplant. In dat opzicht sluiten beide projecten goed aan 
bij het groene karakter van het gebied. 

 
 Vraag: kunnen we meer viewpoints ontvangen van het plan vanuit de CPO-woningen? 
 Antwoord: ja, die volgen. De bewoonster van Loofhout nr. 5 vraagt of we nog een keer komen 

kijken vanuit hun woning/tuin. 
  
Met deze extra sessies willen we laten zien dat we de specifieke zorgen van de CPO-bewoners 
hebben gehoord en voor een deel ook aan tegemoet hebben willen komen.  
Het nu gepresenteerde plan is de versie die we in procedure gaan brengen om te realiseren. 

 


